
Pečovatelská služba se stará o více klientů, 

jezdí za nimi i do malých vesniček 
TISKOVÁ ZPRÁVA 

SOKOLOVSKO/CHEBSKO (15. 3. 2019) – O stále větší množství klientů se stará pečovatelská služba, 
kterou v Sokolově, Kynšperku nad Ohří a okolních obcích provozuje nezisková organizace Pomoc v nouzi, 
o.p.s. Kromě měst totiž její pečovatelé zajíždějí i do těch nejmenších vesniček, kde poskytují péči zejména 
seniorům a zdravotně postiženým občanům. Vedle toho se organizace pustila i do provozu takzvaného 
Senior TAXI, který zaveze klienty k lékaři, do obchodu či na úřad.  
„V roce 2018 jsme z popudu města Sokolova vstoupili do jednání o řešení situace zanikající pečovatelské 
služby Petrklíč. Tato jednání probíhala na krajské úrovni a jejich výsledkem bylo, že jsme převzali část 
klientů po bývalém Petrklíči, včetně dvou zaměstnanců,“ vysvětlil Mgr. Robert Pisár, ředitel organizace 
Pomoc v nouzi, o.p.s. Tímto krokem se působnost služby rozšířila z katastru Kynšperka nad Ohří do 
Sokolova a současně na obce v okruhu do 25 kilometrů od obou měst. Za klienty tak pečovatelé nově jezdí 
i do Lomnice, Svatavy a také do měst na Chebsku – do Lubů, Nového Kostela nebo Plesné.  
Největší část služeb však neziskovka stále poskytuje v Kynšperku nad Ohří. Právě tady mohou klienti 
využít i takzvané Senior TAXI. „Nová služba se osvědčila. Nejčastěji zájemce vozíme k lékaři a na různé 
kulturní akce. Naposledy to byla například oslava MDŽ,“ poznamenal Libor Račko, vedoucí Pečovatelské 
služby v Kynšperku nad Ohří.  Nabídku této fakultativní služby připravujeme i pro další obce.  
Pečovatelská služba je terénní službou sociální péče, určenou především pro seniory, chronicky nemocné 
či zdravotně postižené občany a rodiny, kde se narodily tři a více dětí najednou. Posláním je „přicházet za 
klientem“ se službami do jeho domácího prostředí. Umožnit mu tak setrvat tam, kde žije dlouhá léta, kde 
má rodinu, známé, sousedy, kde má vytvořeny přirozené sociální vazby, kde se cítí dobře a bezpečně. „Stále 
častěji se staráme o občany, kteří potřebují větší míru podpory. Jedná se třeba o klienty na vozíku nebo 
zrakově postižené. Běžně jim vypomáháme při zajištění stravy, chodu domácnosti, nebo jim pomáháme při 
osobní hygieně či se zprostředkováním kontaktu se společenským prostředím. Někdy klienta navštívíme 
jednou týdně, jsou ale případy, kdy přicházíme i třikrát denně. To pochopitelně sebou přináší i větší nároky 
na naše pečovatelky,“ vysvětlil vedoucí. 
Průměrný věk seniorů, o které se pečovatelská služba v roce 2018 starala, byl 77 let a nejstaršímu klientovi 
bylo 92 let. „Naši klienti mají často problém s pohybem. Proto jsme také pořídili dva schodolezy, jeden do 
Kynšperka nad Ohří a druhý do Sokolova. Využití budou mít hlavně tam, kde chybí výtah. Jedné z klientek 
například umožní se po několika letech podívat ven ze své domácnosti,“ doplnil Libor Račko.  
Pečovatelská služba během roku také pořádá různá setkání, a to nejen pro klienty, ale i širokou veřejnost. 

Vedle dnes již tradičního vánočního večírku jsou dnes nejvíce 
oblíbené venkovní grilování.   
V Kynšperku nad Ohří se zázemí pečovatelské služby nachází 
v ulici Zámečnická 501. V Sokolově sídlí na adrese Jednoty 
2233 v areálu bývalého autobusového nádraží.  
Služba je dlouhodobě poskytována za finanční podpory 
Karlovarského kraje a Kynšperka nad Ohří. O spolufinancování 
v roce 2019 organizace žádá a průběžně požádá i další města 
a obce našeho regionu. Vede ji k tomu avizované ohlášení 
propadu dotací většiny služeb financovaných z Karlovarského 
kraje.  
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INFORMACE Z RADNICE 

 
Město Luby nabízí k prodeji parcely pro výstavbu rodinných domů 
Město Luby nabízí k prodeji stavební parcely 
pro výstavbu rodinných domů za cenu 300,- 
Kč bez DPH za 1 m2 (363,- Kč včetně DPH). 
Jedná se o čtyři parcely v ulici Družstevní, 
které vznikly rozdělením pozemkové parcely 
č. 1161/2 v katastrální území Luby I 
o velikosti 1.417 m2, 1.460 m2, 1.461 m2 
a 1.205 m2 viz. situační plánek níže. K těmto 
parcelám město v průběhu letošního roku 
vybuduje vodovodní a kanalizační přípojky. 
Plynovod je v současné době ukončen v cestě 
naproti restaurace U Moravů.  O vybudování 
elektrické přípojky k těmto pozemkům byla již 
požádána společnost ČEZ Distribuce a.s.. 
Bližší informace k této nabídce jsou 
k dispozici na městském úřadě v Lubech. 
Pro „zasíťování“ stavebních parcel v dalších 
možných lokalitách se v současné době hledají 
technické možnosti řešení. Jedná se o pozemky, které jsou v současném Územním plánu města Luby určeny pro 
výstavbu rodinných domů. 

Vlajka pro Tibet 
Několik lidí se mě v posledních dnech ptalo, jaká vlajka a proč visela ve dnech od 8. 3. 2019 do 11. 3. 2019 na naší 
radnici. Město Luby se poprvé v historii, na základě rozhodnutí zastupitelstva města Luby, symbolicky připojilo 
k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“, která se každý rok koná 10. března. O vyvěšení vlajky požádalo občanské 
sdružení Lungta, které každoročně tuto akci v České republice pořádá. Pro bližší představení této kampaně a důvodů, 
proč se tato akce koná, jen pár řádek níže. 
„Mezinárodní kampaň “Vlajka pro Tibet” vznikla v polovině devadesátých let v západní Evropě a stala se jednou 
z nejvýznamnějších symbolických akcí vyjadřujících podporu ochrany lidských práv nejen Tibeťanů, ale i obyvatel 
ČLR. Akce probíhá každý rok 10. března, v den výročí povstání Tibeťanů proti čínské okupaci Tibetu. Při povstání 
v roce 1959 zemřelo více než 80 000 Tibeťanů, statisíce Tibeťanů zemřely v následujících letech ve vězeních, 
pracovních táborech nebo v důsledku hladomoru. Počet tibetských uprchlíků v exilu dosáhl zhruba 140 000. Na 
protest proti porušování lidských práv v Tibetu se již upálilo 155 Tibeťanů. Cílem kampaně je poukázat na 
dlouhodobé porušování lidských práv v Tibetu. Česká republika se ke kampani připojuje pravidelně od roku 
1996, kdy tibetskou vlajku vyvěsila první čtyři česká města. V loňském roce se k akci připojilo 737 obcí, měst, 
městských částí nebo krajů. Tisíce vlajek vlaje každoročně např. v Německu, Francii, Belgii, Itálii a v dalších zemích. 
Vlajky vyvěšuje celá řada škol, včetně Univerzity Karlovy a kromě různých organizací také stovky občanů ČR. Po 
celé ČR probíhá v průběhu března řada akcí na podporu Tibetu. Dne 10. března 2019 si připomeneme již 60. výročí 
tibetského povstání. 
Kampaň Vlajka pro Tibet má především symbolický charakter a je vyjádřením solidarity s Tibeťany. Tibetská vlajka 
je jedním z nejvýraznějších symbolů, který Tibeťané v Tibetu používají při nenásilných protestech. Za její vyvěšení 
jim hrozí až několikaleté tresty vězení.“ 

Tato citace použita na přání a se souhlasem občanského sdružení Lungta  

Uzavření hranic III 
Jak již název článku vypovídá, již po třetí píši o pozemní komunikaci vedoucí na státní hranice se SRN. Jelikož 
v průběhu zimy opětovně přišel ze strany společnosti Chevak Cheb a.s. okamžitý zákaz používání jakéhokoliv 
chemického posypu k údržbě silnice, bylo zástupci města Luby inicializováno jednání na naší radnici v Lubech, které 
proběhlo dne 18. 3. 2019. Tohoto jednání se zúčastnili zástupci společností Údržby silnic Karlovarského kraje, a.s., 
Krajské správy a údržby silnic Karlovarského kraje, p.o., Chevaku Cheb, a.s. a samozřejmě zástupci města Luby. 
Jednání bylo vyvoláno z naší strany, aby se do příští zimy našlo nějaké přijatelné řešení ku „prospěchu“ všech. Pro 
představu všech občanů o průběhu jednání zveřejňuji níže uvedený zápis a návrhy z tohoto jednání:  

„Zimní údržba silnice II/212 v oblasti ochranných pásem vodního zdroje LUBY I – III v úseku Luby – Horní Luby 

– HP se SRN. 
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Bližší popis úseku 

     Silnice II/212 tvoří hranici ochranných pásem vodních zdrojů LUBY I, LUBY II a LUBY III a prochází ochranným 
m pásmem vodního zdroje LUBY III. 
     Úsek silnice Luby – HP SRN byl cca v roce 2008 opraven a je otevřen pro přeshraniční silniční dopravu. Jedná 
se o úzkou asfaltovou komunikaci s kvalitním povrchem. Ve směru k HP se SRN silnice stále stoupá. Poslední část 
v OP LUBY III prochází současně lesem. Vzhledem k tomu je sem omezený přístup slunečnímu záření a silnice 
nevysychá.  
      Doprava je zde velmi silná, především v ranní a odpolední dopravní špičce a to oběma směry. V posledních létech 
má stále stoupající tendenci. V případě uzavření HP je nejbližší HP v Kraslicích, což znamená zajížďku v řádu 
desítek kilometrů. 

Zimní údržba silnice v minulosti 

     V minulosti byla silnice udržovaná „pluhováním“ a v některých případech chemicky - chloridem sodným. 
Chemické ošetření probíhalo pouze v případech náledí či ledovky několikrát za zimu a bylo hlášeno pracovnici firmy 
Chevak.  
     Při takto zvolené zimní údržbě se provoz dařilo udržet po celou zimu nepřetržitě. 

Zimní údržba silnice – aktuální situace 
     V právě probíhající sezóně zimní údržby je silnice udržovaná „pluhováním“ a inertním posypem. Tento způsob je 
však nedostačující především v době vzniku náledí či ledovky. Nejhorší jsou situace, kdy vzniká ledovka či náledí na 
holé silnici bez sněhové vrstvy a inertní posyp se v tomto případě jeví jako neúčinný.   
     K inertnímu posypu lze využít výhradně kamennou drť. Posyp škvárou není možný, posyp pískem je neúčinný 
a jeho psychologický efekt v tomto případě není žádoucí.  
      Situace, kdy na silnici vzniká náledí, jsou vzhledem k průběhu posledních zim a houstnoucímu provozu častější 
než v minulosti.  
     Při takto zvolené zimní údržbě se provoz nedaří udržet nepřetržitě po celou zimu, což značně komplikuje život 
občanům, kteří využívají HP k dennímu dojíždění. 
      Při zhoršení situace bez možnosti chemického ošetření jsou zde nejprve osazeny dopravní značky upozorňující 
na nebezpečí smyku a snižující maximální povolenou rychlost. Pokud se situace nezlepší, dochází i k uzavírání silnice. 

Zimní údržba silnice – návrh řešení od příští zimy 

     Navrhujeme ponechat zimní údržbu „pluhováním“ a inertním posypem. K inertnímu posypu lze používat 
kamennou drť frakce 4/8, což je nejlepší možné řešení. Dále navrhujeme návrat k chemickému ošetření 
v odůvodněných případech (náledí, ledovka, odstranění vyjetých kolejí). Chemické ošetření předem hlásit určenému 
pracovníkovi firmy Chevak.  
     Proti náledí se dá zasáhnout i preventivně při použití nižšího dávkování. Odstranění zledovatělých kolejí (jsou 
především v lesním úseku) chemickým posypem se využívá při teplotách nad nulou, kdy je předpoklad rychlejšího 
následného odtátí ujetých vrstev. Chemicky ošetřená vrstva se po určité době působení mechanicky odstraní.   
     K chemickému ošetření budeme používat výhradně roztok solanky (18% - 22% roztok NaCl) připravovaný 
z průmyslové vakuové soli. Jde o nejšetrnější současně možný způsob zimní údržby.  

Ostatní 

Situaci by dále pomohlo: 
• Rozšíření pruhu bez stromů po obou stranách úseku procházejícího lesem. Tím se zvýší možnost působení 

slunečních paprsků na komunikaci a urychlí se tím odtávání vrstev a vysychání komunikace přirozenou 
cestu. 

• Instalace proměnného dopravního značení – DZ A8 a B20a „30“ – obousměrně, a to za HP směrem do 
vnitrozemí a na konci obce Horní Luby směrem do SRN.  

• Instalace meteostanice za HP směrem do vnitrozemí.  
• Porovnání výsledků rozborů pravidelně odebíraných vzorků vody společností Chevak z vodních zdrojů 

LUBY I – III za posledních cca 10 let. Pokud by skutečně chemický posyp škodil vodním zdrojům, muselo 
by se to na kvalitě vody za období 10 let již projevit. 

Závěr 

     Domníváme se, že navržený postup zimní údržby od následující zimy by mohl být řešením pro všechny strany – 
jak pro zachování kvality pitné vody, tak pro zachování bezpečného a nepřerušovaného provozu na tomto úseku 
silnice v zimním období. Záleží samozřejmě na aktuálním vývoji počasí.  
     V případě, že nebude možno ani ve výše specifikovaných případech použít chemický posyp, nelze zaručit 
nepřerušovaný provoz na komunikaci a jejímu uzavírání se pravděpodobně nevyhneme.“ 
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Cesta za „panem Nesvadbou“ 
Občas se velmi rád projdu do okolí Lubů. To však není v posledních letech vždy úplně jednoduché. Jdete cestou, 
která je najednou přeťata elektrickým ohradníkem a dále se pase stádo krav. Děti a rodinu do prostoru, kde se pase 
skot, nedostanu, tak se otočíme a jdeme domů a je po výletě. 
Stejný problém řeší i další občané a rovněž místní sdružení přátel turistiky, které má problém vytýčit trasu např. na 
turistický výšlap Lubské desítky nebo trasu Erlbašského horského výšlapu, vede-li jeho část přes naše území. 
To byl důvod, proč jsem se tímto problémem začal zabývat. Studoval jsem v katastrálních mapách komunikace, které 
v okolí města vedou, a hledal možné řešení. Toto jsem našel velmi záhy, protože v okolí města vede různorodá síť 
různých komunikací, které v katastru nemovitostí jsou vedeny jako ostatní komunikace. K mému velkému 
překvapení jsem dále zjistil, že některé cesty jsou v majetku města, nebo Státního pozemkového úřadu. V případě 
městských cest vyzvu „majitele“ skotu, aby cesty bezodkladně uvolnili. Pokud se jedná o komunikace v majetku 
Státního pozemkového úřadu, již jsem požádal o osobní jednání, kde chci nalézt možnosti zpřístupnění těchto cest 
pro veřejnost. 
U jedné cesty, která je v majetku města, již naše technické služby vyřezaly nálety, které na této cestě byly a celkově 
jí vyčistily, za což jim děkuji. Jedná se o cestu, která pokračuje z ulice Tovární směrem na Výspu okolo bývalé 
drůbežárny. 

Demolice domu v ulici Mlýnské x Masarykově 
V současné době začnou noví majitelé domu č. p. 187, který je umístěn mezi ulicemi Masarykova a Mlýnská (vedle 
restaurace „Laura“), s částečnou demolicí tohoto domu. V době, kdy budou probíhat demoliční práce, bude z důvodu 
bezpečnosti uzavřen vjezd z ulice Masarykova do ulice Mlýnská. Po skončení prací a uklizení přilehlých prostor, 
bude zase provoz do Mlýnské ulice umožněn. Ulice tedy bude částečně uzavřena jen po dobu probíhajících prací a je 
tedy v zájmu nás všech, abychom tato omezení strpěli, protože objekt č. p. 187 byl již v havarijním stavu a odpadající 
cihly a omítka z tohoto domu ohrožovaly kolem jdoucí občany i projíždějící auta. 

Možnost bezhotovostního placení 
Jak již jsem dříve avizoval, v měsíci březnu byl na městském úřadu zprovozněn systém – terminály pro bezhotovostní 
úhrady plateb. V současné době jsou na radnici dvě místa, kde lze hradit bezhotovostně pomocí platební (kreditní) 
karty, a to na pokladně bytového hospodářství a na pokladně finančního odboru. Jsou akceptovány karty typu Visa, 
Maestro a MasterCard. 

Informace o připravované akci „vodovod Růžový Vrch, Tovární a Družstevní ulice“ a veřejném projednání 
v kině v Lubech 
Konečně proběhlo výběrové řízení na zhotovitele uvedeného vodovodu. V současné době běží odvolací lhůty, kdy 
se neúspěšní uchazeči mohou odvolat proti rozhodnutí hodnotící komise o výběru nejlepší nabídky. Jediným 
kritériem byla nejnižší podaná cenová nabídka. 
Toto nám však již nebrání v tom, abychom svolali veřejné projednání a seznámili dotčené občany s harmonogramem 
výstavby vodovodu a zodpověděli případné dotazy. Veřejné projednání proběhne v kině MKS Luby dne 15. 4. 2019 
od 16 hodin. Budou zde přítomni zástupci společnosti Chevak Cheb, a.s., zástupci města Luby a zhotovitelé 
vodovodu. 
Tato akce je vedena ve dvou projektech. Jeden projekt je samotný vodovod, na který byla poskytnuta částečná dotace 
Státního fondu životního prostředí. Město Luby sice tedy není investorem akce, protože mu to podmínky dotačního 
programu neumožňovaly, ale bude na tuto akci investorovi přispívat nemalou finanční částkou. 
Druhý projekt tvoří vodovodní přípojky na veřejné části pozemku, které tyto nebyly předmětem získané dotace. Dle 
současné zákonné úpravy se majitelem vodovodní přípojky stává ten, k jehož nemovitosti – objektu přípojka vede. 
Projekty pro vydání územního a stavebního řízení zájemcům, kteří o to požádali, zprostředkovalo město za 
jednorázovou úhradu ve výši 4.000,- Kč. Dále se zastupitelé města předběžně dohodli, že občané budou připlácet 
paušální částku ve výši 15.000,- Kč (toto bude projednáno na jednání zastupitelstva města dne 29. 4. 2019). 
Navrhovaná výše příspěvku však nepokryje celé náklady na vodovodní přípojku a město bude v rámci tohoto 
projektu rovněž doplácet další finanční prostředky. 
Dále bych chtěl požádat občany, kteří do současné doby o vodovodní přípojku neprojevili zájem a bydlí v místě, kde 
povede nový vodovod, aby zvážili, zda-li se ještě k tomuto vodovodu nepřipojí. V případě, že se tak nestane, k jejich 
nemovitosti přípojka vybudována nebude a po položení nového povrchu komunikace bude stavební uzávěra 
minimálně po dobu pěti let, kdy město neudělí souhlas se vstupem do povrchu a tělesa komunikace. V případě, že 
přeci jenom zájem o vodovodní přípojku, za výše uvedených podmínek, budete mít, dostavte se na Městský úřad 
v Lubech, kde lze stále objednat projekt na stavbu dotyčné vodovodní přípojky. 

Ing.Vladimír Vorm, starosta města 

Nový pracovní stroj 
Město Luby zakoupilo nový pracovní stroj - smykový kompaktní nakladač Bobcat S570 za cenu 1.324.950,- Kč. Je 
vybaven zvýšenou pojezdovou rychlostí, silnější hydraulikou i motorem. Oproti předchozímu stroji má větší pracovní 
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rozsah. Bude využíván pro výkopové a zemní práce, nakládání materiálů, zimní údržbu komunikací apod. Obec má 
v plánu postupně rozšiřovat inženýrské sítě – voda, kanalizace a některé jednodušší úseky si tedy udělá svépomocí. 
Pro občany se nabídka služeb a cena nemění. Původní stroj je určen k prodeji, zájemce se již ozval. 

Rekonstrukce areálu „technických služeb“       
Od letošního roku se začíná s postupnou rekonstrukcí areálu OSMM v Masarykově ulici. Objekt byl napojen na 
kanalizaci, bude opravena střecha, okapy, proběhne výměna zbylých oken a dveří. Následně budova dostane novou 
fasádu. Staré rezavé plechové sklady budou odstraněny a postaveny jiné. Je nutno také vybudovat novou opěrnou 
zeď a oplocení. V současné době se připravuje projektová dokumentace na realizaci plynového rozvodu a kotle. 

Parkovací místa ve městě 
 U starých paneláků se v příštím roce začne s celkovou revitalizací sídliště, která zahrnuje i vybudování nových 
parkovacích míst. U paneláků U Pily dojde v tomto měsíci k úpravě prostoru, který je využíván jako parkoviště 
(u bývalé pily Strunalu). Odstraní se skloněné větve a náletové dřeviny, povrch bude zpevněn drtí a asfaltovým 
recyklátem. U věžáku se začne připravovat vyhrazeného místo pro držitele průkazu ZTP na invalidním vozíku. 
Okolní přilehlé parkovací plochy se také upraví. 

vedoucí OSMM Ing. Lukeš Martin 

Bytové hospodářství 
V souvislosti s nutností rekonstrukce elektroinstalace společných prostor všech panelových domů by se měla 
realizovat v letošním roce příprava na elektrifikaci, popřípadě plynofikaci všech sporáků v bytech. Nejprve oslovíme 
specializované firmy, které se touto problematikou zabývají. Možnosti elektrifikace by měl posoudit pan Toman 
z Plesné. Možnou plynofikaci posoudí a zpracuje revizní technik pan Kozlík ve spolupráci s panem Merhoutem 
z Lubů. Na základě porovnání obou možností pak bude zastupitelstvo posuzovat a následně i vybírat lepší variantu. 
Poté budou všichni nájemníci panelových domů obeznámeni s konečnou variantou. Určitě se vše neobejde bez hluku 
a menších stavebních úprav, jak ve společných prostorách, tak v jednotlivých bytech. Znamená to, že kromě 
veškerých rozvodů, by se nájemníci měli postupně dočkat také nových sporáků na vaření. 
Tyto úpravy se nebudou týkat bytů, kde jsou již v současné době plynové rozvody. 

Jan Pěnkava - vedoucí oddělení Bytového hospodářství 
 
Plánované investiční výdaje do školských objektů 
Nejprve bych se ráda zmínila o rekonstrukci plánované v letošním roce v mateřské škole. Rekonstrukce a zásadnější 
opravy v objektu školky probíhají již několik let. V letech 2015-2016 se udělaly velké opravy kolem celého objektu 
včetně nových chodníků za cca 900 tis. Kč. Na rok 2017 se chystala výměna dlažby a obkladů ve varně MŠ. Při této 
přípravě upozornil projektant, že je nejnutnější komplexně vyměnit elektroinstalaci v celém objektu. Proto se v roce 
2017 instaloval nový elektrorozvaděč a při opravách ve varně se vyměnila také elektroinstalace a došlo k dalším 
stavebním úpravám v celém hospodářském pavilonu. Celkové náklady na opravy a rekonstrukce v roce 2017 byly 
2 500 tis. Kč. V roce 2018 došlo k rekonstrukci sociálek v 1. a 2. NP v mateřské škole, celkové náklady byly 
1 050 tis. Kč. 
V roce 2019 by mělo dojít k dokončení rekonstrukce elektroinstalace v objektu MŠ a k následným opravám 
a úpravám ve třídách. Projektant zapracoval do prováděcí dokumentace veškeré požadavky ředitelky mateřské školy 
a celkové náklady se vyšplhaly na sumu 3 500 tis. Kč. Protože to je částka, se kterou město nepočítá (v rozpočtu pro 
letošní rok je plánovaná investice do MŠ ve výši 1 500 tis. Kč), využilo město možnosti požádat o dotaci na 
spolufinancování rekonstrukce MŠ. Žádost byla vypracována a podána na Ministerstvo pro místní rozvoj do 
programu Podpora obnovy a rozvoje venkova – dotační titul Rekonstrukce a přestavba veřejných budov.  V případě 
získání dotace bude rekonstrukce realizována v celém rozsahu za celkové náklady cca 3 500 tis. Kč. Pokud město 
dotaci nezíská, provedou se jenom některé stavební úpravy za celkové náklady cca 1 900 tis. Kč. Ceny jsou pouze 
orientační, přesná výše bude známa až po vyhodnocení výsledku výběrového řízení na dodavatele stavby, které právě 
probíhá. Vybraný dodavatel bude mít ve smlouvě o dílo daný rozsah prací podle toho, zda město získá dotaci.  
Z uvedeného vyplývá, že město do oprav a rekonstrukcí objektu mateřské školy investuje v letech 2015-2019 
celkem 6 500 – 8 000 tis. Kč. 
Protože je rozsah prací naplánovaný na letošní rok opravdu velký a náročný a měl by proběhnout v době letních 
prázdnin, musí město i vedení MŠ počítat s nejhorší variantou, a tou je, že MŠ bude koncem prázdnin a začátkem 
školního roku fungovat v provizorních prostorách DDM a školní družiny. To je také jeden z důvodů, proč nebude 
letos o prázdninách probíhat zamýšlená rekonstrukce sociálek v celém objektu DDM a školní družiny. V celém 
objektu DDM a školní družiny by mělo postupně dojít k výměně elektroinstalace a ke stavebním úpravám a opravám 
ve všech prostorách objektu. 
Velká investice se také plánuje a již více než rok připravuje ve sportovní hale. Ve sportovní hale proběhly stavební 
úpravy a rekonstrukce v letech 2015-2018 za celkem 2 200 tis. Kč. V současné době je připravován projekt 
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„Zateplení sportovní haly ve městě Luby“ a projekt „Pořízení vzduchotechniky do sportovní haly ve městě Luby“. 
Oba tyto projekty budou stát včetně vedlejších nákladů cca 10 000 tis. Kč a město by mohlo získat dotaci ve výši 
40–50 % těchto nákladů. Žádosti jsou podány na SFŽP, rozhodnuto zatím nebylo. Město nemá k tomuto projektu 
zatím prováděcí projektovou dokumentaci, a to proto, že nemohlo najít projektanta, který by měl volnou kapacitu 
tuto PD zhotovit. To se snad již vyřeší, čekáme na cenovou nabídku na tyto práce a projekt by mohl být zpracován 
do konce léta. Do té doby snad již bude rozhodnuto o dotaci a město tak bude moci v létě nebo na podzim vypsat 
výběrové řízení na zhotovitele stavby. Navržené řešení odsouhlasené minulým zastupitelstvem města Luby bude 
představovat následující rozsah prací:  

- zateplení obvodových stěn po demontáži stávajícího vnějšího azbestocementového opláštění, OSB desky se 
ukotví ke stávajícímu roštu a provede se kontaktní zateplovací systém,  

- zateplení střechy haly na stávající souvrství položením tepelné izolace a provedení nové foliové krytiny, 
- výměna původních oken a kopilotových stěn, 
- instalace systému nuceného větrání s rekuperací tepla. 

Celý projekt je tak náročný, že nepřipadá v úvahu stihnout realizaci ještě v letošním roce. Realizace se plánuje na 
rok 2020 v měsících duben-říjen. Proto tato investice není zahrnuta v letošním rozpočtu města. 

Edith Dvořáková, tajemnice MěÚ 
 

ZÁPIS  
do Mateřské školy v Lubech pro školní rok 2019/2020 

se koná ve čtvrtek 2. května 2019 
od 9:30 do 11:00 hodin v prostorách MŠ 

K zápisu s sebou přineste: 
• občanský průkaz jednoho z rodičů 
• rodný list dítěte 
• kartičku pojišťovny 
• doporučující vyjádření školského poradenského zařízení, popř. registrujícího lékaře u 

dítěte se speciálními vzdělávacími potřebami 

Kritéria: 
Budou přijímány děti, 
 

1) které budou mít k 31.8.2019  - 6 let s odkladem školní docházky    
POZOR !!!!   POVINNÉ PŘEDŠKOLNÍ  VZDĚLÁVÁNÍ. 

2) které budou mít k 31.8.2019  - 5 let 
3) které budou mít k 31.8.2019  - 4 roky 
4) které budou mít k 31.8.2019  - 3 roky 
5) které budou mít k 31.8.2019  - 2 roky 

- budou přijímány, pokud nebude naplněna kapacita školy 
 

 

TĚŠÍME SE NA VÁS, DĚTI! 
 
Libuše Veselá, ředitelka MŠ 
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Vyberte si v knihovně 
Anna Strnadová: Nebeské komando. 
Román vychází ze skutečných událostí. Slovo parchant pochopí Gustav až později. Utíká z domu, toulá se, 

a proto ho pošlou na převýchovu do polepšovny. Zde prožívá paradoxně nejhezčí roky svého života. Po 

skončení učňovských let ho německá policie přivede k odvodu, kde Gustav zjistí, že ho poručník přihlásil 

k německé národnosti. A tak je během druhé světové války poslán bojovat za Říši na loď, ze které se 

málokdo vrací živý… 

James Rollins: Mapa kostí. 
Tento napínavý román se točí kolem starodávné konspirace usilující o vytvoření děsivého nového 

světového pořádku na troskách a popelu moderní civilizace. Podaří se elitnímu týmu překazit tajnému 

bratrstvu zničení moderní civilizace? 

Lisa Wingate: Než jsme byly tvoje. 
Neuvěřitelný příběh inspirovaný skutečnými událostmi, které otřásly Amerikou. 

Malá Rill žije chudý, nicméně spokojený život v obytném člunu na velké řece Missippi. Jednoho dne, 

zrovna když její matka rodí na pevnině v nemocnici, přijdou úředně se tvářící lidé a Rill i s jejími sourozenci 

odvedou do sirotčince. Brzy se ukáže, že se mladá dívka stala součástí krutého obchodu s dětmi, který 

probíhá za tichého souhlasu těch nejmocnějších mužů okresu. 

Ludmila Vaňková: Život na rozhraní věků. 
V průběhu života zažila Ludmila Vaňková téměř celou historii československého a později českého státu. 

Své vzpomínky otiskla v této memoárové knize. 

Dirk Husemann: Zloděj hedvábí. 
Uloupili nejcennější poklad Číny. Aby zloději unikli, mají jen jedinou možnost: útěk po Hedvábné stezce… 

V převleku za buddhistické mnichy se pokoušejí dopravit vzácnou kořist (housenku bource morušového) 

bez úhony do Byzance – osm tisíc mil po Hedvábné stezce. 

 

V. Tomanová 

 
Kniha z knihovny – nové knihy za výhodné ceny 

a bez poštovného, nová služba všem milovníkům knih 
 

 

 

Můžete si koupit knihy za velkoobchodní ceny (až o 20 % levnější 

než v knihkupectví) a vyzvednout je přímo v knihovně a neplatit 
žádné poštovné! 
 
 
 
Jak to funguje? 

1. Koupíte si knihy online na https://www.knihazknihovny.cz/  (je třeba objednanou knihu zaplatit on-

line, nelze platit na dobírku, platíte buď kartou, nebo bankovním převodem). Není nutná registrace. 

Uvedete pouze své jméno a svůj e-mail. Nákup funguje jako v jakémkoli jiném e-shopu, pouze jako 

místo doručení vyberete knihovnu Luby. 

2. Knihovna vaši knihu obdrží se svou objednávkou. Vám bude dodán na váš e-mail kód, pod kterým 

si knihu v knihovně vyzvednete.  

3. O doručení a možnosti vyzvednutí budete včas informováni e-mailem. 

4. Přijdete si vyzvednout svou knihu do knihovny pod svým kódem a neplatíte žádné poštovné. 

5. Jakékoliv další dotazy vám ráda zodpovím. Pokud nemáte doma internet, lze objednat přímo 

z knihovny z veřejného PS. 

Vlasta Tomanová 
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Společenská kronika 
V měsíci dubnu 2019 oslaví významné 
životní výročí tito občané města Luby:  

Hrušková Jitka 
Mašková Josefina 
Dvořák Miroslav 
Konvička Vladislav 
Košťál Miroslav 
Sláma Jaroslav 
Winklerová Jaroslava 
Kříž Jan 
Gontkovičová Rozálie 
Bouda Josef 
Zuber Helmut 
Krejza Jaroslav 

Všem jubilantům srdečně blahopřejeme!  

Komunální poplatky 
Finanční odbor MěÚ v Lubech upozorňuje občany, že 
poplatek za odpady je splatný do 31. května (uvedeno na 
složenkách). 
Odpady je možné platit i po částech, ale splatnost celé 
částky je do konce května. 
Občané, i přes obdrženou složenku, mohou platit přímo 
na úřadě již také platební kartou. 
 

Pozvánka na 

Lubskou desítku 

Pěší turistický pochod Lubská 
desítka se uskuteční 

ve středu 1. května. 
Prezentace, start i cíl budou v areálu golfového 
hřiště. Účastníci si mohou vybrat start mezi 9.30 
hod. až 10.30 hod. 
Místo pro automobily i občerstvení po pochodu 
zajištěno. 
Na vaši účast se těší členové turistického oddílu. 
 

Poděkování 

Chtěli bychom poděkovat vám všem, 

kteří jste se přišli rozloučit s naší maminkou, 

paní Marií Kvasničkovou. 

Zároveň dekujeme za květiny a kondolence. 
Syn Josef s rodinou 

Syn Zdeněk s rodinou 
Dcera Hana s rodinou 
Děkuji Hana Šimková 

 

PLYNOSERVIS 
voda-topení-plyn 

 
Martin Forrai 

 
• opravy, montáže, servis plynových kotlů, 

topidel, karem a ohříváků vody různých 

typů a značek 

• pravidelné prohlídky, revize, čištění ply-

nových spotřebičů  

• opravy a údržba plynových spotřebičů 

a jejich uvádění do provozu 

• kontroly úniku plynu, měření emisí  

 

Kontakt: 

Martin Forrai 

tel.: 724 349 306, e-mail: forrai@volny.cz 

Palackého 1399/70, 358 01 Kraslice 

Inzerce 

 

PRONÁJEM PLOŠINY 
 

  tel.: 777 821 665 
        12 METRŮ 

      POHON BATERIE NEBO 220 v 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Pronájem prac. plošiny: www.PLOSINA-CHEB.cz 
 

Přeprava, výkup a prodej vozidel  
www.DAVIDUTO.cz 

 

Provozovna: Autoservis Molodovec 
Petra Bezruče 591, Luby u Chebu 351 37 
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D U B E N 

Pátek 5. dubna 19.00 hodin   Zoufalé ženy dělají zoufalé věci 

Komedie nejen pro ženy o hledání lásky. (ČR, 2018) 
83 minut 
106 minut

 přístupný 12+ vstupné 70,- Kč 

Neděle 14. dubna 15.00 hodin   Esa z pralesa 

Maurice v čele zvířecích přátel, kteří se snaží udržet v džungli pořádek a spravedlnost… 
 (Fr, animovaný, 2017) 

97 minut mládeži přístupný vstupné 50,- Kč 

Neděle 14. dubna 18.00 hodin   Zlý časy v El Royale 

Několik cizinců se setkává v zašlém hotelu El Royale. Nemají nic společného kromě tajemství, které každý z nich 
skrývá. A kdysi oblíbený hotel má vlastní, hodně temnou minulost.  (USA, 2018, Thriller) 
142 minut Přístupný 15+ vstupné 70,- Kč 

Pátek 19. dubna 15.00 hodin   Jak vycvičit draka 2 

Škyťák s Bezzubkou jsou zpět. Animovaný film.  (USA, 2014) 
105 minut přístupný vstupné 50,- Kč 

Pátek 19. dubna 18.00 hodin   Deadpool 2 

Když Wade Wilson neboli Deadpool v roce 2016 do kin vtrhnul jako nejužvaněnější a nejvtipnější superhrdina 
všech dob, brutálně zamával nejen se svými protivníky, ale i s žebříčky nejnavštěvovanějších komiksových filmů. 
A nyní se vrací, aby s pomocí svých schopností opět zachraňoval celý svět. Třeba před děsivě nebezpečným lepkem 
v potravinách.  (USA, 2018, akční komedie) 

119 minut přístupný 15+ vstupné 70,- Kč 

Neděle 28. dubna 15.00 hodin   Trollové 

Trollové jsou vždy veselí a šťastní skřítkové, kteří nejvíce ze všeho milují hudbu, tanec a zpěv. A jejich pravým 
opakem jsou Bergeni … (USA, rodinný, animovaný, 2016) 
92 minut přístupný vstupné 50,- Kč 

Neděle 28. dubna 18.00 hodin   První člověk 

Jedno z největších dobrodružství v lidských dějinách. Dramatický příběh letu Neila Armstronga na Měsíc…  
 (USA, drama, 2018) 
141 minut Přístupný 12+ vstupné 70,- Kč 

Vstupenky se budou prodávat přímo na místě půl hodiny před začátkem představení. 

Změna programu vyhrazena. 
 

Kulturní akce – duben 2019 
Sobota 6.4. 20:00 MKS 99,- 
Rocková noc 
Indie-pop-rocková skupina Pankix, kapela Lety mimo 
(rock-electronica) a na závěr DJ Karel Ivan s rock, pop, 
oldies diskotékou a karaoke. 

Úterý 16.4. 16:00 MKS 
Velikonoční dílny 
Tvořivé odpoledne v jarním duchu, jarmark rukodělných 
výrobků, čaj a něco dobrého na zub. 
 

Sobota 20.4. 15:00 + 20:00 MKS 
Velikonoční párty 
Odpolední disco pro děti a večerní pro dospělé, obojí 
s programem. Hraje DJ Šurda. 

Úterý 23.4. 19:00 MKS 
Koncert učitelů ZUŠ 

Úterý 30.4. 16:00 U rybníka za Sokolovnou 
Pálení čarodějnic 
Program pro děti, aquazorbing, občerstvení, k poslechu 
a čarodějnému reji hraje kapela Zelení jeleni.  
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Školní kolo recitační soutěže 
V prostorách ZŠ Luby v úterý 19. března 2019 proběhlo školní kolo recitační soutěže, kterého se zúčastnilo 
32 recitátorů. 
Výsledky v jednotlivých kategoriích: 

I. KATEGORIE- 1. - 3. třída   

1. místo:  Nika Šejbová, 3. třída 
2. místo:  Klára Hrabáková, 3. třída a Viktorie Imlaufová, 3. třída 
3. místo:  Petr Postolka, 1. třída 

II: KATEGORIE- 4. - 5. třída  

1. místo:  Markéta Šindelářová, 5. třída 
2. místo:  Nella Šejbová, 5. třída 
3. místo:  Rebeka Glazerová, 4. třída 

III: KATEGORIE- 6.  -7. třída  

1. místo:  Laura Pesselová, 7. třída 
2. místo:  František Blaha, 6. třída 
3. místo:  Kateřina Baďurová, 6. třída 

IV: KATEGORIE- 8. - 9. třída  

1. místo:  Karolína Okresová, 9. třída 
2. místo:  Barbara Pavlovská, 8. třída 
3. místo:  Tereza Šindelářová, 9. třída 

Všichni recitátoři si kromě příjemně stráveného odpoledne 
odnesli malou odměnu, vítězové v jednotlivých kategoriích 
získali diplomy a pěkné knížky z oblasti krásné literatury. 
Vítězům blahopřeji a všem recitátorům děkuji za jejich účast 
v soutěži. 

PaedDr. Lenka Grocká 
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Vydařená kulturní akce 
V sobotu 23. března se v našem kině pro naše německé přátele nejen z Erlbachu, Markneukirchenu, ale i ze 

širokého okolí, konal projekt „Schönbach in 3D“.  

Přítomným návštěvníkům byl představen 3D model města v jeho historické podobě z roku 1840. Plus 

pohled do dnešních ulic pro lepší orientaci a historické fotky. 

Po dohodě s městem jsem tuto akci připravil ve spolupráci s autorem 3D modelu Josefem Zeleným (dnes 

žijícím v Praze), jako host a spolukomentátor se dostavil i pan Dr. Alfred Neudörfer z německého 

Bensheimu (Hesensko). Pochází z Lubů jako Josef Zelený (a také já), spojení rodáků tu bylo. 

Akce byla inzerována v německých novinách, a jaká bude odezva, jsme netušili, prostě jsme to zkusili. 

A dobře jsme udělali – téměř 60 návštěvníků nás velice pozitivně překvapilo! Zájem velký, mezi 

návštěvníky bylo asi 10 bývalých Lubáků, pozorně sledovali historii města a dnešní proměnu. 

V polovině přednášky jsme si odpočinuli a paní Kuchtová návštěvníkům pustila filmový dokument 

Vladimíra Glázra, který ho udělal k oslavám 700. výročí povýšení Lubů na město. Při zeslabeném zvuku 

vše průběžně do němčiny komentoval Alfred 

Neudörfer, za což sklidil (a jistě i autor dokumentu) 

uznalý potlesk. 

Pokračovalo se další procházkou městem, ulicemi, 

nakonec zámkem. Prošli jsme se okolím zámku, 

zámeckým parkem, vešli dovnitř a procházeli se 

jednotlivými místnostmi. Návrat k zámku v dnešní 

podobě …   

Akce města, pořádaná v rámci oslav 700 let povýšení 

na město, se vydařila, a zájem předčil očekávání. 

Ještě jednou díky za povedenou projekci a někdy – 

někde na viděnou! 

Jan Kreuzinger 
 
 

 

OPRAVY LESNÍ 
A 

ZAHRADNÍ TECHNIKY 
 

Opravuji motorové pily, zahradní sekačky, 

křovinořezy, fukary atd. 

 

Provádím posezonní a předsezonní servis 

 

Brousím řetězy na pily 

a nože na sekačky. 

 

Pešek Ivo 

Sokolovská 755 

351 37 Luby 

 

Mobil: 737 439 620 

Volat prosím po 18. hodině. 
 

P r o d e j   s l e p i č e k 
Drůbež Červený Hrádek prodává slepičky z na-

šeho chovu typu 

Tetra hnědá a Dominant  
ve všech barvách  

a slepičky Green Shell-typu Araukana. 

Stáří slepiček: 

14 – 19 týdnů - cena 159 – 209 Kč/ks 

Prodej se uskuteční: 

Luby - u benzínové pumpy  
ve 14.35 hodin 

v sobotu 13. dubna 
v sobotu 18. května 
v sobotu 15. června 

Případné bližší informace Po - Pá 9.00 - 16.00 hod: 

601576270, 28605840, 

http://www.drubezcervenyhradek.cz 

Při prodeji slepiček 

 – výkup králičích kožek –  

cena dle poptávky 
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O Červeném Karlovi 
Žil byl jednou jeden Karel, kterému se říkalo Červený, protože to bylo jeho příjmení. Karel byl 
závislý na sociálních sítích a počítačových hrách.  
Jednoho dne mu přišla na messenger zpráva, že jeho dědeček začal hrát stejně jako Karel 
Fortnite na pc. Karel se za ním ihned vydal na cestu, která vedla přes hluboký les. Karel cestou 
tweetoval, facebookoval a sjížděl instagram a whatsapp, až přišel k lesu. V tom lese žila veverka 
Hackerka. Jakmile uviděla v Karlových rukou mobil, seskočila ze stromu na zem a dala se 
s Karlem do řeči. „Kam jdeš a co děláš, co je to za značku, jaký je pin?“ řekla veverka Hackerka. 
Karel jí vše pověděl, včetně toho, jak budou s dědečkem hrát Fortnite na novém pc. Veverce 
Hackerce zasvítily oči. Ihned na dálku hackla Karlovi mobil, aby ho zdržela a utíkala nejkratší 
cestou k dědečkovi. Když doběhla k sedmipatrovému paneláku, nacpala si do tlamy šišku 
a zazvonila na zvonek. Po dědečkově: „Prosím?" šiškou změněným hlasem zamutovala do 
mikrofonu: „To jsem já! Tvůj Karel." Stařecká demence se ozvala: „Neznám žádného Karla, běž 
pryč!". Po chvilce dohadování nakonec dědeček veverku pustil. Sotva se dostala dovnitř, hackla 
dědečkovi nové pc a dědeček už se v mdlobách válí po zemi. Veverka Hackerka si jako kamufláž 
nasadila dědečkovy brýle a byla úplně nenápadná. Po chvíli dorazil deprimovaný Karel a veverka 
Hackerka ho pustila dál. Jakmile Karel uviděl veverku, řekl: „Co to je za prank?“ Obrýlená veverka 
Hackerka ho ale ujistila, že je dědeček.  
„Proč jsi tak scvrklý?“ zeptal se Karel. „Byl jsem na liposukci“, odvětila veverka. „A proč jsi tak 
chlupatý?“ „To je svetr, blíží se zima“, odpověděla veverka v tom 30 ti stupňovém vedru. „A proč 
máš tak velké drápy?“ „To abych ti mohl poškrábat tvůj displej!“ zařvala veverka a skočila na 
Karla. Jenže Karel měl rychlé reflexy z hraní počítačových her a novým iphonem X odpálil 
otevřeným oknem veverku Hackerku ze sedmého patra ven. „Vidím svůj rodný strom!“ zařvala 
svoji poslední větu veverka a další roky strávila jako předložka u dědečkova krbu. Poté co Karel 
vzkřísil dědečka, hráli spolu Fortnite až do rána. 

Michaela Kalinová, 8. třída 
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Jarní hromádky 
Odbor správy majetku města opět vyhlašuje jarní hromádky.  Vynášet věci je možno od soboty 13. dubna 
do pondělí 15. dubna 2019 na místa dostupná svozovému vozidlu. Prosím o dodržení tohoto termínu! 
Jako vždy na hromádky nepatří nebezpečný odpad, kamení, beton, stavební suť a materiál (asfaltové 
lepenky, střešní krytiny apod.), eternit, zemina ani kompostovatelný materiál (tráva, listí, větve atd.). 
Hromádky vytvořené po svozu budou odvezeny na náklady původce. Připomínám, že v momentě, kdy 
fyzická osoba odloží odpady na místě k tomu určeném, stává se vlastníkem těchto odpadů obec (zákon 
č. 185/2001 Sb., v platném znění). Znamená to, že je zakázáno s tímto odpadem jakkoliv manipulovat 
(vybírat odložené předměty, rozebírat uložený odpad, případně odvážet pryč). Tento odpad bude vyvážen 
speciálním vozem firmy Marius Pedersen a.s. nebo pracovníky odboru správy majetku města, a to 
následujícím způsobem. 

V úterý 16. 4. 2019 v ulicích: 
Masarykova, H. Luby, Na Nivách, Kostelní, Revoluční, Mlýnská, U Pily, Tovární, Na Louce, Luční, 
Družstevní, Flusberg, Chebská, Příčná, D. Luby 

Ve středu 17. 4. 2019 v ulicích: 

Kraslická, nám. 5. května, Sokolovská, Opatov, Potoční, Hřbitovní, Na Výšinách, Průběžná, Růžový Vrch, 
Spojovací, Zahradní, Západní, P. Bezruče.   

Svoz velkoobjemového odpadu (hromádky) není určen pro likvidaci odpadu z podnikání (např. pneumatiky 
z autoopraven apod.) ani neslouží k likvidaci odpadu z autovraků, které někteří občané rozebírají a poté 
zneužívají jarních a podzimních hromádek. Takovýto druh odpadu bude odvezen na náklady původce.  
Některé druhy odpadů, které se vyskytují na hromádkách, nekončí přímo na skládce, ale jsou likvidovány 
jiným způsobem (např. elektroodpad). To znamená, že je nutno tyto věci vysbírat a odvést na sběrné místo. 
Jedná se o lednice a mrazáky, veškeré malé i velké domácí elektrospotřebiče, televizory, monitory, 
telekomunikační zařízení apod. Žádám tímto občany, kteří se chystají uvedený druh odpadu zlikvidovat, 
aby kontaktovali odbor správy majetku města na tel. 354 596 038, a my tento odpad sami naložíme 
a odvezeme (samozřejmě zdarma). Usnadní to práci při hromádkách, a také co nejvíce zamezíme nájezdu 
tzv. „hromádkářů“, kteří při vybírání kovového odpadu elektrozařízení rozebírají a znehodnocují.   

V areálu odboru správy majetku města funguje tzv. sběrné místo, kde mají naši občané možnost během 
celého roku bezplatně ukládat tyto druhy odpadů: 
Elektroodpad – velké spotřebiče (lednice, mrazáky, pračky, myčky, TV, el. sporáky atd.), ale i drobné 
a malé spotřebiče (počítače, mikrovlnky, žehličky, vysavače, el. nářadí, mob. telefony atd.) 
Přenosné baterie a akumulátory 
Svítidla, lineární a kompaktní zářivky, výbojky, LED zdroje, úsporné žárovky 

Nebezpečný odpad z domácnosti – léky, barvy, čisticí prostředky, oleje apod. 
Kovy a bioodpady 

Velkoobjemový odpad – pokud někdo zakoupí např. nový nábytek a nechce s likvidací starého čekat až 
na jarní či podzimní „hromádky“, může tento odpad přivést do areálu OSMM Luby a zde ho bezplatně 
uložit. Podmínkou je mít řádně zaplacený poplatek za svoz a likvidaci komunálního odpadu.  
Textil – v obci jsou 2 kontejnery na ukládání textilu (zadní vchod do MKS a na sídlišti „staré paneláky“). 
Pokud máte k likvidaci větší množství, než je kapacita těchto kontejnerů, lze tento odpad přivést přímo do 
areálu OSMM. 
Sběrné místo je otevřeno v pondělí a ve středu do 16.00 hod, ostatní dny do 14.30 hod.  

Ing. Lukeš Martin – odbor správy majetku města 

Humor 
Chlap jel na dálnici 150 a uviděl, že za ním jedou policajti. Tak přidal na 180, ale pak to vzdal a zastavil. 
Přišel k němu policajt a říká: 
„Helejte se, už toho máme dneska moc, jestli od vás uslyšíme hezkou výmluvu, tak vás pustíme.“ 
„No“, povídá chlap, „mě včera utekla manželka s policajtem a já myslel, že mi ji chcete vrátit.“ 
„Jeďte!“ 
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M A S O P U S T 

Trubka troubí, vytrubuje, s bubínkem nám oznamuje, 
masopust zas přišel k nám, ten rej masek dobře znám, 
medvěd s dětmi radost mají, muzikanti k tanci hrají. 

Masopust je svátek, který se v českých zemích slavil už 
před mnoha lety. Je to svátek hodně hlučný a hlavně 
veselý. Největší legraci přináší masopustní rej maškar. 
Maškary chodí v průvodu, tančí, zpívají, proto je kolem 
nich samá legrace (definice masopustu dětskýma očima). 
 Masopustní období v mateřské škole začalo v pondělí 4. března představením „Cirkus“. Hlavním 
představitelem zábavného pořadu byl klaun a zároveň kouzelník, který se nám velice líbil. Masopustní úterý 
začalo němčinou s Pavlínou pod názvem „der Fasching“ (masopust). Úterní ráno jsme si zpestřili různými 
soutěžemi, které znají i děti z německých MŠ. Dopoledne jsme pak vyrazili ve veselých čepičkách do 

masopustního průvodu. Procházeli jsme městem a zpívali různé 
lidové písničky. Tradici masopustního průvodu v Lubech 
udržujeme jen my, děti a paní učitelky z MŠ. A to je tak trochu 
škoda, nemyslíte? 
Ve středu a ve čtvrtek jsme se připravovali na páteční karneval. 
Vyráběli jsme různé papírové masky, zpívali jsme písničky a hráli 
zábavné hry. A konečně v pátek jsme uzavřeli masopustní období 
karnevalem. Hry, soutěže, promenáda masek a tancování nás 
provázely celým dopolednem. 
Fotografie naleznete na našich webových stránkách. 

Holky, kluci a paní učitelky z MŠ v Lubech 
 

Zprávy ze zastupitelstva 
Přítomni: pp. Holiš, Kašová, Riedl, Šejba, Urban, Vargová, Vorm, Werner. Omluveni: p. Pecháčková 

♦ Zastupitelstvo města bylo seznámeno se zprávou o bezpečnostní situaci ve služebním obvodu OOP Plesná za rok 
2018, kterou předložila Policie České republiky, obvodní oddělení Plesná. Ve zprávě je konstatováno, že PČR 
v rámci OOP Plesná řešila celkem 38 oznámení trestné činnosti a prošetřovala celkem 553 přestupků. Tento 
počet trestné činnosti i přestupků znamená oproti roku 2017 velký nárůst (o 186). Dále zpráva popisuje personální 
obsazení OOP Plesná a popisuje bezpečnostní akce v jednotlivých městech a obcích OOP PČR Plesná. 
ZM vzalo zprávu Policie ČR o bezpečnostní situaci ve služebním obvodu OOP Plesná na vědomí.  

♦ Zastupitelstvo města projednalo žádost společnosti ČEZ Distribuce, a. s., o uzavření smlouvy o budoucí smlouvě 
o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-0013882/VB01, jejímž předmětem je 
vybudování zařízení distribuční soustavy kabelového vedení NN v rozsahu omezení cca 26 m2 na pozemcích 
parc. č. 516, p. č. 2862 a p. č. 3059 k. ú. Luby I, které vlastní město Luby. ZM žádost společnosti ČEZ 
Distribuce a. s., o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-
0013882/VB01, schválilo (všichni pro). 
Dále zastupitelé projednali žádost společnosti ČEZ Distribuce a.s., o schválení zřízení věcného břemene a dohodu 
o umístění stavby č. IE-12-0007471, jejímž předmětem je zařízení distribuční soustavy na pozemcích města Luby 
na p. č. st. 374/2, p. č. 1805, p. č. 1806, p. č. 1800, p. č. 2789/1, p. č. 1875/1, p. č. 1783, p. č. 2786/2, p. č. 1889/2, 
p. č. 1891/2, p. č. 3029/1, p. č. 2842, p. č. 2350/3, p. č. 2840/1, p. č. 1892/1, p. č. 2841/1, p. č. 2779, p. č. 2786/1, 
p. č. 2778, v k.  ú. Luby I, obec Luby, a smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu 
o umístění stavby č. IE-12-0007471 odsouhlasili (všichni pro). 

♦ Předseda kontrolního výboru pan Holiš seznámil zastupitelstvo se zprávou o jednání výboru se členy výboru, 
kde byli seznámení s plánem činnosti výboru v roce 2019 a vizi, jak by měl kontrolní výbor pracovat v novém 
čtyřletém období. ZM vzalo zprávu kontrolního výboru na vědomí.  

♦ Pan starosta informoval o záměru podat žádost o dotaci na vybudování cyklostezek do MAS 21 a o nabídce firmy 
Olivius s. r. o. tuto žádost připravit za 40 000 Kč bez DPH (v případě více žádostí, tak za 30 000 Kč jednu). 
ZM schválilo podání žádosti o dotaci do MAS 21 na vybudování cyklostezek (všichni pro) a uzavření smlouvy 



Lubský zpravodaj duben 2019 strana 16 

se společností Olivius s. r. o., na zpracování žádosti o dotaci z MAS 21 na vybudování cyklostezky za nabídkovou 
cenu 40 000 Kč bez DPH (všichni pro). 

♦ Zastupitelé byli seznámeni s nabídkou Krajského pozemkového úřadu pro Karlovarský kraj na bezúplatný převod 
pozemků p. č. 515 v kat. území Horní Luby a p. č. 2824/1 v kat. území Luby I, vedených v katastru nemovitostí 
jako ostatní plocha s využitím komunikace, do vlastnictví města Luby. 
ZM schválilo bezúplatný převod pozemků p. č. 515 v kat. území Horní Luby a p. č. 2824/1 v kat. území Luby I, 
vedených v katastru nemovitostí jako ostatní plocha, do vlastnictví města Luby (všichni pro). 

♦ Zastupitelé schválili pronájem části pozemku p. č. 1795/1 (108 m2) v kat. území Luby I panu Martinovi Šímovi 
(všichni pro). Dále ZM schválilo pronájem pozemků p. č. 959/23 (826 m2) a p. č. 961/3 (425 m2), oba pozemky 
v kat. území Luby I, panu Jiřímu Glázrovi (všichni pro). Pro pronájem pozemků p. č. 1734/1 (1204 m2) a p. 
č. 1734/2 (147 m2) v kat. území Opatov u Lubů panu Kastlovi hlasovali všichni přítomní členové ZM 
s podmínkou, že nový nájemce umožní přístup na pozemek p.  č. 1901 v kat. území Opatov u Lubů. 
Zastupitelstvo města bylo informováno o zrušení žádosti společnosti Akord Kvint, spol. s r. o., o pronájem 
nebytových prostor, části objektu na st. p. č. 895 v kat. území Luby I (sklad na dřevo v bývalém areálu pily). ZM 
schválilo pronajmout celý areál bývalé pily (všichni pro), to je budovy včetně pozemků (st. p.č. 523/1a objekt na 
st. p. č. 523/1, st. p. č. 523/2 a objekt na st. p. č. 523/2, p. č. 213, p. č. 215 a p. č. 218, všechny v katastrálním 
území Luby I). 
Zastupitelstvo města schválilo záměr propachtovat pozemky p. č. 1780/5 (8984 m2) v kat. území Luby I (všichni 
pro) a p. č. 318/3 (22491 m2) v kat. území Horní Luby (všichni pro). 
ZM schválilo záměr prodat pozemek část p. č. 2496/1 (1296 m2) v kat. území Luby I (všichni pro). Před 
hlasováním se přihlásila Ing. Vargová, že je ve věci podjata. 
ZM schválilo záměr prodat pozemek p. č. 1161/2 (6812 m2) v kat. území Luby I. Parcela bude rozdělena na 
4 části, které budou nabízeny zájemcům o výstavbu rodinných domů (všichni pro). Dále ZM schválilo, že tyto 
pozemky budou nabízeny za cenu 300 Kč/m2 + DPH (město musí při prodeji stavebních pozemků odvést státu 
daň z přidané hodnoty), protože město zajistí vybudování vodovodní a kanalizační sítě na vlastní náklady 
(všichni pro). 

♦ Pan starosta seznámil zastupitele s peticí občanů „za vybudování části městské kanalizace v Lubech, ulice Na 
Výšinách“. Petici projednával ve společnosti Chevak Cheb, a. s., která zjistila, že některé objekty podepsaných 
občanů jsou zřejmě napojeny na kanalizaci, protože jim společnost účtuje stočné. Proto Chevak v celé lokalitě 
Na Výšinách provede místní šetření a bude o tom starostu informovat. Zároveň pan starosta uvedl, že řešení 
chybějících sítí v Lubech nebude řešeno prioritně na základě peticí občanů, ale priority dobudování chybějících 
sítí určí zastupitelstvo města. 

♦ Zastupitelstvo bylo informováno o probíhajícím výběrovém řízení na zhotovitele stavby „Vodovod Luby – 
lokalita Růžový Vrch“. Do výběrového řízení se přihlásili tři uchazeči o veřejnou zakázku. S uchazečem, který 
podal nejvýhodnější nabídku, bude podepsána smlouva o dílo. Stavba by se měla zahájit v květnu letošního roku. 
V měsíci dubnu svolá pan starosta veřejné projednání s občany, vlastníky nemovitostí, které budou na nový 
vodovod napojeny. Zastupitelé vzali informaci na vědomí. 

♦ Pan starosta informoval zastupitele o jednání s bankami o zajištění bankovních služeb. S bankou Moneta Bank 
se panu starostovi podařilo vyjednat daleko levnější služby poskytované s vedením běžného účtu. V současné 
době dojednává pan starosta výhodné zhodnocení volných finančních prostředků. 
ZM vzalo informaci na vědomí a zároveň pověřilo pana starostu jednáním s bankami o možném ukládání volných 
finančních prostředků a po vyhodnocení nabídek k uzavření smlouvy s bankou, která učiní nejvýhodnější nabídku 
(všichni pro). 

♦ Starosta informoval zastupitele o připravované rekonstrukci elektrického vedení v ulicích Na Nivách 
a Masarykova v Lubech, kdy bude stávající vzdušné elektrické vedení nahrazeno zemním vedením. Projektant 
stavby ve spolupráci s městem svolá v měsíci dubnu nebo květnu letošního roku veřejné projednání s občany 
dotčených nemovitostí. 
Chystaná stavba se týká žádosti společnosti ČEZ Distribuce o schválení zřízení věcného břemene a dohodu 
o umístění stavby č. IE-12-0007471. 

♦ Příští veřejné zasedání Zastupitelstva města se koná v pondělí 29. dubna od 16 hodin v budově 
MěÚ, 2. poschodí, místnost č. 13. 
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